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ســـرانجام تکلیف صندلی مدیریت باشگاه استقلال مشخص 

شـــد و بعد از حدود دو ماه ونیم از برکناری احمد ســـعادتمند 

از این باشـــگاه و سرپرستی احمد مددی طبق پیش بینی ها و 

گمانه زنی های چند روز اخیر مددی که از وی به عنوان یکی از 

شانس های اصلی مدیریت استقلال نام برده می شد سرانجام 

به این عنوان رســـید و در جلسه روز گذشته هیات مدیره حکم 

مدیرعاملی خود را بعد از امضای اعضای هیات مدیره باشـــگاه 

استقلال دریافت کرد. 

در این بین نکته قابل توجه اینکه طبق خبری که حدود یک ماه 

پیش مطرح کردیم وزارت ورزش از باشگاه استقلال درخواست 

کـــرده بود تا یکی از اعضـــای هیات مدیره به عنوان مدیرعامل 

انتخاب شـــود که این موضوع مـــورد مخالفت تمام اعضا قرار 

گرفـــت و آنها تصمیم گرفتند لیســـت ۳ نفره ای را برای تایید و 

بررســـی سوابق آنها به وزارت ورزش ارسال کنند با این حال در 

همان زمان این نکته مطرح شـــد که خلیل زاده بر خلاف نظر 

وزیر در جلســـه با او از ســـلطانی فر درخواست کرده است تا به 

خاطر سوابق بد قبلی درخصوص حضور داشتن مدیرعامل در 

جمع اعضای هیات مدیره در صورت امکان مدیرعامل از جمع 

اعضای هیات مدیره انتخاب نشـــود که درنهایت این موضوع 

مورد موافقت قرار گرفت. 

البتـــه در روزهـــای اخیر به دفعات این موضـــوع نقل محافل 

رسانه ای شـــد که در صورت مدیرعاملی احمد مددی اعضای 

هیات مدیره باشـــگاه استقلال از سمت های خود کناره گیری 

کـــرده و به کار خود پایان می دهند اما با برگزاری جلســـه روز 

گذشـــته مددی به عنوان مدیرعامل انتخاب و درنهایت ۳ نفر 

از اعضا به جز زبده که در جلســـه غیبت داشـــت و اسماعیل 

خلیل زاده رئیس هیات مدیره صورتجلســـه را امضا کردند تا به 

نوعی حکم به مدیرعاملی سرپرست قبلی باشگاه داده باشند 

و خبری از رفتن نباشد. 

مدیرعاملیمشروطمددی

اینکه چرا تهدید اعضای هیات مدیره عملی نشد به این موضوع 

برمی گردد که آنها در جلسه روز گذشته سفت وسخت با مددی 

صحبت کرده و از او تعهد گرفتند تا تمامی امور اجرایی و عزل و 

نصب ها را با هماهنگی اعضای هیات مدیره و مصوبه آنها انجام 

دهـــد در غیر این صورت و در صورت اســـتنکاف این حق برای 

هیات مدیره باقی خواهد ماند تا او را عزل کنند. 

درواقع اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال به نوعی سرنوشت 

ســـعادتمند را بـــه مددی یادآوری کرده و از او خواســـتند تا با 

هماهنگی کامل با اعضای هیات مدیره تمامی امور را انجام دهد 

درنهایت هم این امر باعث شد مددی که تقریبا دیگر اختیاری 

از خود ندارد یک سال به عنوان مدیرعامل انتخاب شود و سایر 

اعضای هیات مدیره همچنان در این سمت ماندگار شوند. 

بازگشتآصفی،غیبتزبده

در این جلسه همچنین حمیدرضا آصفی، سخنگوی سابق وزارت 

امورخارجه که ســـابقه حضور در هیات مدیره استقلال را دارد، 

به صورت رســـمی معارفه شد و از سوی دیگر با استعفای زبده 

شیرکوهی یک بار دیگر توسط مجمع مخالفت شد. این درحالی 

است که وی همچنان به استعفای خود اصرار داشته و حتی در 

جلســـه روز گذشته نیز شرکت نکرد. البته شب گذشته هم این 

موضوع مطرح شـــد که استعفای زبده هنوز مورد بررسی وزیر 

ورزش و جوانان قرار نگرفته و وی باید در نشســـت هیات مدیره 

شـــرکت می کرد اما با این وجود شیرکوهی باز هم در نشست 

حاضر نشـــد. به نظر می رسد وی تصمیم خود را برای جدایی 

از اســـتقلال گرفته هرچند وزارت ورزش و جوانان هنوز در این 

زمینه اطلاع رسانی رسمی نکرده است. 

تقسیموظایف

از ســـوی دیگر و طبق مصوبات جلســـه مقرر شد تا اسماعیل 

خلیل زاده، رئیس هیات مدیره باشگاه مسئول امور اقتصادی و 

مالی باشگاه شده و مهدی عبدیان امور فنی ورزشی و پزشکی را 

زیرنظر بگیرد. همچنین امور بین الملل نیز به حمیدرضا آصفی 

واگذار شـــد و درنهایت مســـئولیت امور فرهنگی، اجتماعی و 

رســـانه باشگاه به حجت نظری رســـید و مقرر شد تا او با حفظ 

ســـمت به عنوان سخنگوی باشگاه نیز فعالیت کند. همچنین 

مقرر شد در صورت ادامه فعالیت  زده شیرکوهی مسئولیت امور 

اداری به او واگذار شود. نکته قابل توجه درخصوص اینکه چرا 

اسماعیل خلیل زاده صورت جلسه هیات مدیره را امضا نکرد به 

این موضوع برمی گردد که چون قسم خورده بود از انجام این کار 

ممانعت کرده اما به صورت شفاهی موافقت خود را با مدیرعاملی 

مددی اعلام کـــرد. در ادامه نیز برخی از اعضای هیات مدیره 

برای ارائه گزارش روند جلســـه راهی دفتر وزیر ورزش شدند تا 

گزارش مربوطه از روند انتخـــاب مددی به عنوان مدیرعامل و 

سایر انتصاب ها را به وزارتخانه ارائه بدهند. 

تقسیموظایفدرهیاتمدیره؛امورورزشیباعبدیان،مسائلاقتصادیباخلیلزاده

وط مددی مدیرعامل استقلال شد اما مشر
زبدهدرجلسهنبود،خلیلزادهامضانکردچونقسمخوردهبود!

شکایتتراکتورازپدیدهاستقلال؛بازیکنحرفهاینبودوحقفسخنداشت!

باشگاهاستقلال:خاقانیقراردادحرفهایداشت

فرهیختگان  تا قبل از دیدار تیم های استقلال و پیکان شاید کمتر 

کسی از هواداران فوتبال نام سبحان خاقانی، بازیکن جوان و پدیده 

این باشـــگاه که در بازی با شهرخودرو نیز برای این تیم گلزنی کرد را 

شنیده بود، اما این بازیکن با درخشش در تمرینات استقلال درنهایت 

نظـــر محمود فکـــری را جلب کرد تا از او در دیدار حســـاس مقابل 

شهرخودرو مشهد در ترکیب ثابت استفاده کند و این بازیکن جوان 

نیز از اعتماد کادر فنی و ســـرمربی این تیم به بهترین شکل ممکن 

استفاده کرده و موفق شد طی یک بازی خوب و نمایش مطلوب گل 

اول استقلال در این مسابقه را به ثمر برساند. 

خاقانی که مدت ها پیش به خاطر مشکلات جسمی یکی از کلیه هایش 

را از دســـت داده بود، دو فصل گذشـــته را در باشگاه تراکتور درکنار 

ســـتاره های ملی پوش و کاپیتان های تیم ملی ایران سپری کرد، اما 

امســـال با بی توجهی علیرضا منصوریان، ســـرمربی وقت تراکتور و 

درحالی که شنیده می شد در لیســـت خروج این باشگاه قرار دارد، 

قراردادش را به صورت یک طرفه فسخ کرد و به استقلال پیوست. 

حالا و بر همین اســـاس و بعد از درخشش خاقانی در ترکیب آبی ها 

باشگاه تراکتور از این بازیکن به کمیته تعیین وضعیت شکایت کرده 

با این استدلال که خاقانی حق فسخ یک طرفه را نداشته و این فسخ 

غیرقانونی به شمار می رود. 

متنشکواییهتراکتور

به دنبال شـــکایت تراکتور از خاقانی، باشگاه استقلال روز گذشته 

لایحه خود را برای دفاع از این بازیکن تنظیم کرد و به زودی درخصوص 

این شـــکایت آن را تقدیم کمیته تعییـــن وضعیت خواهد کرد، اما 

نکته قابل توجه به جزئیات شـــکایت تراکتور و متن تنظیمی لایحه 

باشـــگاه استقلال مربوط می شود که گویا در شکایت تراکتوری ها 

که به نظر می رســـد با نظر مستقیم هوشنگ نصیرزاده تنظیم شده 

است، این طور درج شده که چون خاقانی بازیکن حرفه ای نبوده، 

پس نمی توانسته برمبنای اینکه در کمتر از ۱۰ درصد رقابت های 

تراکتور به میدان رفته، قراردادش را به صورت یک طرفه فســـخ کند 

و به تیم دیگری برود. 

در این شـــکواییه این طور آمده است که برمبنای یکی از آرای قبلی 

فیفا که به قوانین اساسنامه فدراسیون جهانی فوتبال استناد شده، 

خاقانی بازیکن حرفه ای به شمار نرفته، چون در قوانین آمده بازیکن 

حرفه ای فردی محســـوب می شود که شناخته شده و دارای سوابق 

باشد و این درحالی است که این بازیکن در زمان حضور در تراکتور از 

چنین شاخصه هایی برخوردار نبوده است و به همین دلیل این بازیکن 

جوان و آینده دار مشهدی که به خاطر این موضوع که سال گذشته 

در کمتر از ۱۰ درصد بازی های تراکتور به میدان رفته نمی توانسته 

قراردادش را به صورت رسمی و قانونی براساس آیین نامه نقل وانتقالات 

فدراسیون جهانی فوتبال به صورت یک طرفه فسخ کند. 

پاسخاستقلالباتنظیملایحهدفاعی

مدیران استقلال با تنظیم لایحه دفاعی قصد دفاع از بازیکن خود را 

دارند. آنها در پاسخ به یکی از موارد ذکرشده در شکواییه تراکتور که 

به فیفا استناد شده است، این طور ذکر کرده اند که طبق این قانون 

بازیکن حرفه ای کســـی محسوب می شود که شناخته شده و دارای 

سوابق باشد و این قانون می تواند موردبه مورد و کشور به کشور تفاوت 

داشـــته باشد و این موضوع از آن دست قوانینی است که فیفا آن را 

به آیین نامه داخلی نقل وانتقالات کشـــورها ارجاع داده است که در 

همین راستا در آیین نامه نقل وانتقالات فدراسیون فوتبال ایران که به 

تایید کمیته تعیین وضعیت و هیات رئیسه فدراسیون فوتبال رسیده، 

بازیکن حرفه ای بازیکنی به شمار می رود که درآمدش از مخارجش 

بیشـــتر باشد و به طور کلی برعکس این موضوع باعث می شود تا به 

بازیکن فوق حرفه ای اطلاق نشود. 

نکته قابل توجه درخصوص خاقانی این اســـت که این بازیکن طی 

قرارداد سه ساله برای فصل اول ۱۰۰ میلیون، فصل  دوم ۱۴۰ میلیون 

و برای فصل سوم ۱۹۰ میلیون قرارداد بسته که همین موضوع او را 

در جمع بازیکنان حرفه ای قرار می دهد که باعث می شـــود شکایت 

تراکتور از این بازیکن براساس منطق و قوانین از همین حالا رد باشد. 

نکته جالب اینکه این بازیکن جوان تا دیروز به نوعی در لیست خروج 

منصوریان قرار داشت، اما حالا و بعد از درخشش در استقلال دوباره 

مورد نظر تراکتور قرار گرفته و آنها با انداختن تیری در تاریکی قصد 

دارند به هر شکل ممکن از این بازیکن یک بار دیگر بهره مند شوند. 

حالا باید دید شـــکواییه تراکتور مورد پذیرش قرار می گیرد یا لایحه 

دفاعی استقلال باعث صدور حکم به سود خاقانی خواهد شد.

پلیآفلیگقهرمانانآسیا2۰2۱مشخصشد

استقلالبهالعینخورد،فولادبهالوحده
فصل آینده لیگ قهرمانان آســـیا از اواسط زمستان ســـال جاری برگزار می شود و تیم های پرسپولیس و تراکتور 

 footy ranking به صورت مستقیم و استقلال و فولاد از مرحله پلی آف به این رقابت ها اضافه خواهند شد. توئیتر

دیدارهای مرحله پلی آف این مسابقات را اعلام کرده است که استقلال ایران با العین امارات دیدار خواهد کرد. 

همچنین فولادایران با الوحده امارات روبه رو می شود. امسال برخلاف سالیان گذشته نمایندگان ایران در مرحله 

پلی آف با نمایندگان قطر روبه رو نشـــده اند. از طرفی امســـال به جای دو بازی پلی آف، تیم های ایرانی یک بازی 

پلی آف را برگزار می کنند. با توجه به شـــیوع ویروس کرونا، هنوز زمان برگزاری این مســـابقات مشخص نیست. 

درحال حاضر زمزمه هایی مبنی بر برگزاری این رقابت ها به صورت متمرکز وجود دارد. 

ناامیدیدوبارهبرایمدیراناستقلال

نیمکترجیناهمبهاسترانرسید
آندره آ استراماچونی از زمان جدایی از باشگاه استقلال همچنان بدون تیم مانده و هنوز هدایت تیمی جدید را 

برعهده نگرفته است. این شرایط چندان به سود باشگاه ایرانی نیست چراکه این مربی ایتالیایی در ابتدای حضورش 

در ایران قراردادی دوساله امضا کرده بود و اگر در این فصل هدایت تیمی را برعهده نگیرد، آبی ها باید دستمزد 

ســـال دوم او را نیز پرداخت کنند و به همین دلیل مســـئولان استقلال امید زیادی داشتند و دارند که این مربی 

ایتالیایی هرچه زودتر با یک تیم قرارداد ببندد تا مانند ماجرای شفر، باشگاه از پرداخت مبلغی قابل توجه معاف 

شـــود. به تازگی با برکناری سرمربی تیم رجینا در سریB  ایتالیا، نام استراماچونی به عنوان یکی از کاندیداهای 

مربیگری در این تیم مطرح شـــد و رسانه های این کشور ســـرمربی سابق استقلال را دارای شانس زیادی برای 

نشستن روی نیمکت این تیم می دانستند و همین مساله مدیران استقلال را امیدوار کرد که این اتفاق رخ دهد 

اما روز گذشته مارکو بارونی به عنوان سرمربی جدید این تیم معرفی شد تا باز هم استراماچونی بدون تیم بماند. 

البته به نوشته سایت »سری B نیوز« ظاهرا خود استراماچونی با وجود رابطه دوستانه ای که با رئیس این باشگاه 

داشته اما تمایل زیادی به حضور در این تیم نداشته است و ترجیح می دهد تا برای بازگشت به دنیای مربیگری 

تیمی در ســـری A را انتخاب کند. در این شـــرایط او همچنان باید منتظر بماند تا شـــاید در نیم فصل تیم های 

متوسط در لیگ این کشور که نتوانسته اند نتایج خوبی در دور رفت کسب کنند دست به تغییر سرمربی بزنند و 

برای ادامه بهتر شدن شرایط به سراغ استرا بروند. 

مددی:باهمکاریهیاتمدیرهدنبالستارهسوممیرویم
حمد مددی درخصوص انتخابش به عنوان مدیرعامل باشـــگاه اســـتقلال، به سایت رسمی این باشگاه گفت: »جا دارد از اعتماد 

اعضای هیات مدیره نســـبت به بنده کمال تشکر را داشته باشم. ان شاءالله با همکاری اعضای هیات مدیره بتوانیم موفقیت های 

استقلال را تداوم ببخشیم و در لیگ بیستم اتفاقات خوبی برای استقلال رقم بخورد و به سمت ستاره سوم آسیایی حرکت کنیم.« 

وی افزود: »هواداران عزیز مطمئن باشند بنده به عنوان عضو کوچک خانواده بزرگ استقلال همه تلاشم را خواهم کرد تا با کمک 

هیات مدیره محترم بهترین اتفاقات در استقلال رقم بخورد.« 


